
Sundhedsudvalget

Til: Sundhedsministeren

Dato: 22. april 2022

I et kommende samråd ønsker udvalget en drøftelse af følgende spørgsmål:

SUU alm. del

Samrådsspørgsmål AD
Ministeren bedes redegøre for, om ministeren mener, at regeringen er nået i mål med 
deres løfte, da ministeren i 2019 udtalte "Jeg vil gerne måles på, at vi har 1000 ekstra 
sygeplejersker på sygehusene om to år" til Sundhedspolitisk tidsskrift i artiklen ”Heunicke: 
Jeg vil gerne måles på, at vi har 1000 ekstra sygeplejersker på sygehusene om to år” af 
den 3. december 2019?

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Per Larsen (KF).

På udvalgets vegne
Jane Heitmann
formand
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